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Abstract (en)
An overload protection system for a mechanically driven press is proposed which utilises the maximum press force, i.e. the nominal press force,
in the ram even with very irregular loading of the drive fittings, without the overload protection system becoming active beforehand. This occurs
according to the invention in that a higher force acting on one drive fitting is compensated by a corresponding application of force on the other drive
fitting. For this purpose, it is necessary to generate on the side of the press ram with a reduced effective force a corresponding additional force by
the application of pressure. This additional force is generated by an additional, controllable pressure pad (22), the additional force generated being
of such a size that the pressure-overloading valve is released when the maximum permissible nominal press force is exceeded. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Überlastsicherung für eine mechanisch angetriebene Presse vorgeschlagen, die auch bei stark ungleichmäßiger Belastung der
Antriebsgarnituren im Stößel die maximale Pressenkraft, d. h. die Pressennennkraft ausnützt, ohne daß die Überlastsicherung vorher wirksam wird.
Dies geschieht erfindungsgemäß dadurch, daß eine höhere Kraft auf eine Antriebsgarnitur durch eine entsprechende Kraftbeaufschlagung auf
die andere Antriebsgarnitur kompensiert wird. Hierfür ist auf der Seite des Pressenstößels mit verminderter Krafteinwirkung die Erzeugung einer
entsprechenden Zusatzkraft durch eine Druckbeaufschlagung erforderlich. Diese Zusatzkraft wird durch ein zusätzliches regelbares Druckpolster
(22) erzeugt, wobei die erzeugte Zusatzkraft derart bemessen ist, daß ein Überschreiten der maximalen zulässigen Pressennennkraft das
Drucküberlastungsventil auslöst. <IMAGE>
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